
خ  گر اتفاق غیرمنتظره ای ر آرمان ملی: ا
 10 روز  انتخابات فدراسیون فوتبال  ندهد 
اسفند برگزار می شود و بازهم شاهد رقابت 
برای نشستن بر مسند این فدراسیون هستیم. 

   شرایط برگزاری 
برای اینکه بدانید در فوتبال ایران قرار 
است چه مدیرانی رأس کار بیایند و سرنوشت 
خورد  خواهد  رقم  شکل  چه  به  انتخابات 
اول باید بدانید نفراتی که در مجمع عمومی 
انتخاباتی حق رأی دارند چه کسانی هستند. از 
گر اتفاقات فوتبالی و اظهارنظرها  همین امروز ا
و جناح بندی ها را تا پایان سال دنبال کنید، 
در روزهای پایانی منتهی به برگزاری مجمع 
چه  که  شد  خواهید  متوجه  انتخاباتی 
افرادی از بیش ترین شانس برای وارد شدن 
به هیات رئیسه فدراسیون و نشستن روی 
صندلی ریاست برخوردارند. حالا ما برای شما 
به ساده ترین شکل ممکن می نویسیم. ریش و 
قیچی در فوتبال ایران دست این 86 نفر است. 
  فوتبال آقایان: نماینده 16 باشگاه لیگ 
برتر، هشت باشگاه اول لیگ یک، چهار باشگاه 
اول لیگ دو، سه باشگاه اول لیگ برتر فوتسال، 

دو باشگاه اول لیگ فوتبال ساحلی. 
 ،   فوتبال زنان: دو باشگاه اول لیگ برتر
دو باشگاه اول لیگ برتر فوتسال و قهرمان 
لیگ فوتبال ساحلی)چنین لیگی در فوتبال 
ایران نداریم(.  به این ترتیب 37 نماینده از 
فوتبال باشگاهی ایران در مجمع حق رای 
کاپیتان ها )در صورت عدم امکان  دارند. 
کاپیتان دوم( و  کاپیتان اصلی،  دعوت از 
گر سرمربی هریک از تیم های  سرمربیان )ا
ملی، ایرانی نبود دستیار ایرانی وی جایگزین 
کلیه تیم های ملی  او در مجمع می شود( 
فوتبال، فوتسال و فوتبال ساحلی )آقایان و 
بانوان( در رده بزرگسالان به عنوان نماینده 
بازیکنان و مربیان فوتبال ایران، 1۲ نفری 
که در اساسنامه حق رأی دارند.  هستند 
زنان  ساحلی  فوتبال  تیم ملی  چون  البته 
نداریم، این تعداد به 10 می رسد. یک داور 
بین المللی آقا و یک داور بین المللی خانم هم 
که بالاترین رتبه رنکینگ بین المللی ایران 
را داشته باشند، دو نماینده جامعه داوری 
خواهند بود. اتحادیه باشگاه های فوتبال 
هم یک رأی خواهد داشت. 3۲ کرسی مجمع 
فدراسیون فوتبال هم در اختیار هیات های 

کشور و هیات فوتبال  فوتبال استان های 
جزیره کیش است. همچنین ۴ هیات تابع 
فدراسیون شامل فدراسیون دانش آموزی، 
کارگری هم  دانشگاهی، نیروهای مسلح و 
در مجمع انتخاباتی حق رأی دارند. طبق 
قانون، رئیس جدید فدراسیون فوتبال برای 
برنده شدن در انتخابات به 50 درصد به 
علاوه یک رأی در دور اول انتخابات نیاز دارد. 
گر تمام 86 عضو مجمع عمومی در روز  یعنی ا
رأی گیری حضور داشته باشند، هر نامزدی 
که ۴۴ رأی بیاورد برنده انتخابات خواهد شد. 
گر هم در رأی گیری دور اول به حدنصاب  ا
لازم نرسند، دو نامزدی که بیش ترین رأی 
را در دور اول کسب کرده اند، وارد رأی گیری 
دور دوم می شوند و هر فردی که بیش ترین 
کند، به عنوان رئیس جدید  آرا را تصاحب 

فدراسیون فوتبال انتخاب خواهد شد. 

   عزیزی خادم 
شهاب عزیزی خادم یکی از جنجالی ترین 
روسای فدراسیون فوتبال است که در اتفاقی 
تاریخی، اعضای هیات رئیسه او را از سمت 
ریاست فدراسیون فوتبال برکنار کردند. بعد 
از آن طبق احکامی که علیه شهاب عزیزی 
خادم منتشر شد، او حق فعالیت در عرصه 
فوتبال را نداشت. البته حکم محرومیت او 
فقط تا روز ۲5 اردیبهشت ماه سال 1۴03 ادامه 
داشت و حالا ماه هاست به پایان رسیده است. 
حالا در حالی که باید در اسفندماه انتخابات 
فدراسیون فوتبال برگزار شود، بحث حضور 
نامزدها حسابی دغ است ولی خبر داغی به 
رسانه طرفداری رسیده که در نوع خودش 
جالب و قابل توجه است. شهاب عزیزی خادم 
می خواهد در انتخابات فدراسیون فوتبال 

شرکت کند و اتفاقا در این راستا یک تیم هم 
تشکیل داده است. جالب است بدانید شهاب 
کامل طی  عزیزی خادم در سکوت خبری 
کارش را پیش برده است.  هفته های اخیر 
شهاب عزیزی خادم جلسات متفاوتی را با 
گر اتفاق خاصی  نفرات مختلفی برگزار کرده و ا
خ ندهد باید شاهد حضور او در انتخابات  ر
فدراسیون فوتبال باشیم. طبق اخباری که به 
رسانه طرفداری رسیده، شهاب عزیزی خادم 
به دنبال ثبت نام در انتخابات فدراسیون 
فوتبال است و باید شاهد رقابت جذابی بین او 
و مهدی تاج باشیم. مهدی تاج بعد از برکناری 
شهاب عزیزی خادم، در انتخابات فدراسیون 
فوتبال شرکت کرد و با اقتدار کامل موفق شد 
انتخابات را برده و دوباره به عنوان رئیس 

فدراسیون فوتبال انتخاب شود. 

   وزیر؟
قرار است  انتخابات فدراسیون فوتبال 
احتمالا  و  شود  برگزار   1۴03 سال  پایان  تا 
تاریخ دقیق آن و همین طور تاریخ ثبت نام 
از نامزدها و بررسی  صلاحیت ها در مجمع 
عمومی ۲5 آذر مشخص می شود. با این حالا 
از حالا گمانه زنی هایی درباره افرادی که قرار 
ح  است در این انتخابات نامزد شوند، مطر
ایسنا،  بررسی های  اساس  بر  است.  شده 
نام هایی چون کیومرث هاشمی وزیر سابق 
ورزش و رضا درویش مدیرعامل پرسپولیس 
برای حضور در انتخابات ریاست فدراسیون 
ح شده است. البته درویش در  فوتبال مطر
گفت وگویی کوتاه با ایسنا اعلام کرد فعلا چنین 
تصمیمی ندارد. حالا باید منتظر بود و دید 
بعد از اعلام رسمی تاریخ ثبت نام نامزدها، 
کدام مدیران ورزشی رسما ثبت نام می کنند و 

روی  نشستن  برای  بیشتری  شانس  کدام 
صندلی ریاست فدراسیون فوتبال دارند. 

   درویش؟
در  پرسپولیس  مدیرعامل  نوشت:  برنا 
خصوص حضورش در انتخابات فدراسیون 
فوتبال توضیحاتی را ارائه کرد. نزدیک شدن 
انتخابات ریاست فدراسیون فوتبال بازار اخبار، 
شایعات و گمانه زنی ها را در ارتباط با کاندیدا ها 
داغ کرده است. در این بین، باشگاه پرسپولیس 
و مدیرعامل آن نیز با توجه به عملکرد موفق 
، بی نصیب نمانده اند. رضا  در سال های اخیر
درویش در همین ارتباط این مساله را قویا رد 
کیدکرد: نمی دانم منشا  کرد. وی در این باره تا
این شایعات از کجا است و به چه دلیل نام 
بنده برای ریاست فدراسیون فوتبال بر سر 
زبان ها افتاده است در حالی که به این موضوع 
حتی فکر هم نکرده ام. مدیرعامل پرسپولیس 
که به  کرد: شاید دوستانی هستند  تصریح 
بنده لطف دارند ولی واقعا هیچ قصدی برای 
کاندیداتوری فدراسیون فوتبال ندارم. این 
من  برای  می کنم.  رد  جدیت  با  را  موضوع 
خدمت به پرسپولیس و هوادارانش افتخار 
پرسپولیس  گفت:  وی  است.  بزرگی  بسیار 
در این چند سال تحولات بزرگی را پشت سر 
نهاده است که در کنار کسب عناوین قهرمانی، 
خصوصی سازی از مهم ترین آنها بوده است. 
به قدر کفایت هم کار برای انجام، داریم. از 
همین جا هم از طرف خود و باشگاه پرسپولیس 
برای رئیس دور بعدی فدراسیون فوتبال 
کشورمان، هرکس که باشد، آرزوی موفقیت 

می کنیم. 

   مهدی تاج
اراده شخصی مهدی تاج به ادامه حضور در 
ریاست فدراسیون فوتبال است منتها او برای 
رسیدن دوباره به این صندلی موانع زیادی بر 
سر راه دارد. او نایب رئیس کنفدراسیون فوتبال 
آسیا است و قطعا می خواهد در فدراسیون 
بعدی باز هم قدرت داشته باشد. حالا یا به 
گر  عنوان رئیس و یا نایب رئیس اول! پس ا
دیدید بعضی از نامزدها وارد عرصه انتخابات 
شدند و نام مهدی تاج را به عنوان نایب رئیس 
خود معرفی کردند، بدانید که همه آنها تحت 
پوشش برنامه انتخاباتی رئیس فعلی فوتبال 

ایران خواهند بود. 
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انتخابات فدراسیون فوتبال در پیش است 

از حضور عزیزی خادم تا مهدی تاج! 

رئال مادرید فرصت جذب  
»مودریچ جدید« را از دست داد 

پدیده نوظهور فوتبال کرواسی که برخی او را 
با دوران ستاره کهنه کار رئال مادرید در دوران 
پیشنهاد  به  می کنند،  مقایسه  جوانی اش 
کهکشانی ها پاسخ منفی داد نشریه آ اس اسپانیا 
کامی باشگاه رئال مادرید برای جلب نظر  از نا
مارتین باتورینا، هافبک بااستعداد تیم فوتبال 
گرب خبر داد. باتورینای ۲1 ساله به  دینامو زا
دلیل خونسردی مثال زدنی اش در بازیسازی از 
میانه میدان با هموطن کهنه کار خود در رئال 
مادرید مقایسه و حتی از سوی برخی رسانه ها 
به عنوان مودریچ جدید ملقب شده است. 
استعدادیاب های باشگاه رئال مادرید نیز متوجه 
این موضوع شده و برای جذب باتورینا دست به 
کار شده بودند. ظاهراً آنها به بازیکن قراردادی 5 
ساله هم پیشنهاد داده بودند البته با این گزینه 
که او در دو سال نخست قراردادش به عنوان 
لیگا برود تا  بازیکن قرضی به تیمی دیگر در لا
تجربه لازم برای بازی در لیگ اسپانیا را کسب 
کند و همین مورد به مذاق بازیکن خوش نیامده 

و باعث شده که او پیشنهاد رئالی ها را رد کند. 

ویژه

سرمربی جدید منچستریونایتد روز دوشنبه 
به مجموعه کرینگتون رسید. دوران آموریم 
در منچستریونایتد آغاز شده است. پس از 
وز  خداحافظی با اسپورتینگ پرتغال در ر
یکشنبه، روبن آموریم، سرمربی جدید شیاطین 
سرخ، از لیسبون به سمت منچستر حرکت کرد 
و به کرینگتون، مجموعه تمرینی یونایتد، رفت تا 

اولین جلسه خود را برگزار کرده و خود را معرفی کند. 

کو خمز را برای  ایبیزا امضای قرارداد با پا
نشستن روی نیمکت این تیم که در دسته 
سوم فوتبال اسپانیا بازی می کند، رسمی کرد: 
کو خمز به توافقی  »یونیون دپورتیوا ایبیزا و پا
دست یافتند که این مربی را تا پایان فصل به ما 
ملحق خواهد کرد. مربی جدید اولین جلسه 
تمرینی خود را پنجشنبه آینده، 14 نوامبر انجام 

خواهد داد.«

ت
شــ

س نو
عک

  دوران جدید قرارداد

گفتوگو

علیرضا نیکبخت واحدی هافبک چپ اسبق 
استقلال و پیشکسوت فوتبال در مورد شرایط تیم 
آبی پوش پایتخت صحبت کرد. وی می گوید: باید 
به موسیمانه بابت شجاعتش تبریک بگویم. اصلا 
کاری ندارم که کدام نام وارد زمین شده و کدام 
نام بیرون رفته. مساله من بها دادن به جوان ها 
است. تا ۴ یا 5 هفته اول نمی شود به او انتقادی 

داشت چون او شناختی ندارد. 
ل زیر نظر     در خصوص شرایط استقلا

موسیمانه چه نظری دارید؟
 ابتدا باید به موسیمانه بابت شجاعتش 
کدام نام  که  کاری ندارم  تبریک بگویم. اصلا 
وارد زمین شده و کدام نام بیرون رفته. مساله 
من بها دادن به جوان ها است. تا ۴ یا 5 هفته 
اول نمی شود به او انتقادی داشت چون او 
شناختی ندارد. تیم با سلیقه مربی قبلی بسته 
شده و وظیفه ما حمایت است. بهترین کار او بها 
دادن به جوانان است. من اصلا هاشمی نسب 
را نمی شناختم و فکر می کردم یکی از اقوام 
مهدی هاشمی نسب است اما شنیده بودم 
چنین بازیکنانی می توانند به تیم بزرگسالان 
برسند. خودم همین گونه در ابومسلم کار کردم 
و به تیم اصلی رسیدم. مطمئن باشید تا نیم 
فصل شرایط بهتری رقم می خورد و هواداران 
خوشحال خواهند شد. بازیکنان ما در سمت 
چپ سینوسی بازی می کنند، اما به مرور بهتر 
شدند. مشکل اصلی استقلال عدم تعادل و 
بالانس نبودن است چون نباید یک سمت 
قوی و یک سمت ضعیف باشد. به نظرم با بازی 
گرفتن از ماشاریپوف، شرایط استقلال خیلی بهتر 
می شود و در زمینه کارهای هجومی اوضاع عالی 
خواهد شد. هواداران استقلال حتما باید امید 
داشته باشند. در مقطعی از سال قبل صدرنشین 
بودیم اما در ادامه حاشیه ها تیم را زمین زد. 
حالا هم اختلاف زیادی تا صدر جدول نیست و 
می شود این اختلاف را کم کرد. استقلال از نظر 
روحی مشکل دارد با این کادری که من می بینم 
و جوانگرایی انجام شده اتفاقات خوبی در پیش 

خواهد بود. 
   در مورد اختلاف سطح استقلال با رقبا در 

لیگ نخبگان نظر شما چیست؟
گر به خاطر داشته باشید ما جلوی دونادونی   ا
بازی می کردیم. ابه طور کلی اما روند فوتبال مان 
خوب نیست و نسبت به آن زمان افول داشتیم. 
زمین خوب نداریم و در کشور ثالث بازی می کنیم. 
نباید هواداران را که یار دوازدهم هستند از دست 
بدهیم. باید ضعف های ساختاری را درست کنیم 
و به سخت افزارها برسیم. مطمئن باشید پس از 

آن، اوضاع بهتر می شود.

نیکبخت واحدی: 
استقلال اختلاف 

زیادی تا صدر
 جدول ندارد 

رئیس فدراسیون والیبال  
به پرتغال می رود 

تسنیم: رئیس فدراسیون والیبال برای حضور 
کنگره جهانی والیبال و انتخابات رئیس  در 
فدراسیون جهانی فردا عازم پورتو خواهد شد. به 
گزارش سایت فدراسیون والیبال، سی ونهمین 
کنگره جهانی والیبال از ۲۴ تا ۲7 آبان ماه در 
شهر پورتوی پرتغال برگزار خواهد شد و سید 
میلاد تقوی، رئیس فدراسیون والیبال فردا 
)چهارشنبه ۲3 آبان( عازم پورتوی پرتغال خواهد 
شد تا به عنوان نماینده ایران در این کنگره 
که از اهمیت خاصی از جمله انتخاب رئیس 
فدراسیون جهانی والیبال برای چهار سال آینده 
برخوردار است، شرکت کند. انتصاب بازرسان، 
، تصویب صورتجلسه کنگره  تصویب دستورکار
گزارش رئیس  سی و هشتم سال ۲0۲۲، ارائه 
در دوره زمانی ۲01۲ تا ۲0۲۴، ارائه گزارش های 
سرمایه گذاری،  حسابرسان،  تجاری،  مالی، 
بودجه، حقوقی، توانمندسازی و توسعه والیبال، 
گزارش کنفدراسیون و روسای مناطق، شوراها 
و کمیسیون های مختلف و انتخابات رئیس، 
شورای اداری، برابری جنسیتی و … از جمله 
محورهای نشست کنگره جهانی والیبال در کشور 

پرتغال است.

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
ایرنا: ایمان عالمی مدیر تیم فوتبال استقلال با اشاره به پیروزی 
استقلال مقابل مس رفسنجان در دیدار معوقه هفته چهارم لیگ 
برتر باشگاه های ایران، اظهار داشت: خداراشکر استقلال نمایش 
خوب و قابل قبولی برابر حریف خود به نمایش گذاشت و توانست 
سه امتیاز حساس و شیرین را به دست بیاورد. استقلال به این 
پیروزی نیاز مبرم داشت و حالا کمک خواهد شد تا آبی پوشان با 
انگیزه و توان بیشتری ادامه بازی ها را پیگیری کند. وی افزود: در 
روزی که استقلال هشت بازیکن خود را در بازی با مس رفسنجان 
در اختیار نداشت چند بازیکن جوان از سوی موسیمانه جواز 
حضور در میدان را پیدا کردند و توانستند به خوبی از این اعتماد 
استفاده و شایستگی های فنی خود را نشان دهند. آنها با تمام 
وجود برای تیم بزرگ استقلال تلاش کردند و بهترین عملکرد را 
داشتند. مدیر فوتبالی استقلال خاطرنشان کرد: یکی از اتفاقات 
خ داد بسته ماندن  خوشایندی که در بازی با مس رفسنجان ر
دروازه استقلال بود، در این بازی خط دفاعی استقلال و سید 
حسین حسینی عملکرد خوبی را به اجرا گذاشتند تا اولین کلین 
شیت آبی ها به ثبت برسد، به طور حتم در ادامه راه این روند 
ادامه پیدا خواهد کرد. عالمی تصریح کرد: موسیمانه مربی پر 
تلاش سخت کوشی است و اینکه در یک بازی حساس به بازیکنان 
جوآنکه برای اولین بار فرصت حضور در لیگ برتر را پیدا می کنند 

میدان دهید نشان از شجاعت وی دارد. 

بیــنالمــلل
    رودری، برنده توپ طلای ۲0۲۴، درباره کسب این جایزه 
گفت: در سالن عده ای نام وینیسیوس را صدا می زدند اما وقتی 
نام من خوانده شد احساس احترام کردم و بسیاری برای من 
دست زدند. دو روز قبل از اینکه مراسم برگزار شود پدرم به من 
گفت: »خودت را آماده کن! این احتمال زیاد است که برنده توپ 
! ما باید فقط دست  طلای بشوی.« گفتم: »بابا، دست بردار
بزنیم و تشویق کنیم.« هیچکس به ما نگفت که برنده توپ طلا 
کت را باز کردند و نام من را خواندند. او  می شوم تا زمانی که پا
درباره احساسش از داشتن توپ طلا گفت: بسیار خوشحالم. 
با توپ طلا می خوابم و هر جا بروم آن را با خودم می برم. مادرم 
می خواهد که آن را جلوی خانه ببریم تا همه آن را تماشا کنند. 
من مخالفت می کنم اما او اصرار دارد که این کار را انجام دهد. 
موراتا به من گفت که بدون حضور در شبکه های 
برسم.  جایزه  این  به  نمی توانم  اجتماعی 
وقتی برنده شدم پیامی برای موراتا فرستادم 
شبکه های  در  حضور  »بدون  نوشتم:  و 
رودری  برنده توپ طلا شدم.”  اجتماعی 
درباره بهترین بازیکن تاریخ فوتبال اسپانیا 
بهترین  اینیستا  نظرم  به  گفت: 
اسپانیاست.  تاریخ  بازیکن 
قراردادش  تمدید  درباره  او 
گفت:  هم  منچسترسیتی  با 
فعلا چنین چیزی اولویت من 
نیست. تنها می خواهم زودتر به 
میادین برگردم. سال بعد دیر 
است. می خواهم همین امسال 

شرایط بازی کردن را پیدا کنم. 

درخشان: انتظار نداریم گاریدو پرسپولیس را قهرمان آسیا کند 

؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟

حمید درخشان سرمربی سابق تیم فوتبال 
پرسپولیس  درباره عملکرد پرسپولیس تا این 
گفت: پرسپولیس در لیگ  مقطع از فصل 
برتر عملکرد خوبی داشته و با پیروزی در 
بازی عقب افتاده اش می تواند با دو امتیاز 
بیشتر از سپاهان در صدر جدول قرار بگیرد. 
پرسپولیس با ادامه این روند باز هم می تواند 
شانس اول قهرمانی باشد، ولی متأسفانه 
نتایج این تیم در لیگ نخبگان آسیا خوب 
کار برای صعود به مرحله حذفی  نبوده و 
سخت شده است. با این حال من امیدوارم 
پرسپولیس در بازی های باقیمانده نتایج 
خوبی گرفته و به مرحله حذفی لیگ نخبگان 

صعود کند. وی در پاسخ به این پرسش که 
دلایل نتیجه نگرفتن پرسپولیس در لیگ 
کرد: در این مورد  کید  نخبگان چیست، تأ
باید به صورت کلی صحبت کنیم. تیم های 
عربی در بحث برنامه ریزی، ساختار و امکانات 
خیلی بالاتر از تیم های ایرانی هستند، از همه 
مهمتر اینکه آنها بازیکنان میلیون دلاری و 
کیفیت جذب می کنند و همین بازیکنان  با
هستند که تفاوت ها را رقم می زنند. در این 
شرایط رقابت با تیم های عربی واقعاً سخت 
و دشوار است. درخشان در مورد انتقادهایی 
بود،  کرده  گاریدو  از  پیش  هفته  چند  که 
خاطرنشان کرد: پرسپولیس با مربی ایرانی هم 

قهرمان لیگ می شود. ما وقتی مربی خارجی 
می آوریم توقع داریم که تیم در آسیا هم خوب 
نتیجه بگیرد. انتقاد من از گاریدو به خاطر 
نتایج پرسپولیس در لیگ نخبگان بود، البته 
ما انتظار نداریم گاریدو پرسپولیس را قهرمان 
آسیا کند، چون همه می دانیم فوتبال ایران با 
چه مشکلاتی مواجه است، ولی حداقل انتظار 
که تیمی مثل پرسپولیس در  ما این است 
جدول شرایط خوبی داشته باشد و با مدعیان 
رقابت کند. این تیم می تواند در غرب آسیا 
جزو چهار پنج تیم بالای جدول باشد و این 
انتظار بی جایی نیست. همه ما دوست داریم 
پرسپولیس موفق باشد و امیدوارم در ادامه 

نتایج خوبی رقم بخورد. پیشکسوت باشگاه 
کنش به برخی انتقادها از  پرسپولیس در وا
گاریدو به دلیل ایجاد تغییر در ترکیب و خط 
مربیگری  من  کرد:  تصریح  بازیکنان  زدن 
کرده  ام و در این زمینه تا حدود زیادی با گاریدو 
موافق هستم. او در مصاحبه هایش گفته که 
عملکرد و تلاش بازیکنان در تمرین برایش 
مهم است و بر این اساس نفراتش را برای 
هر بازی انتخاب می کند. البته تغییرات زیاد 
و اینکه در هر مسابقه چهار تغییر در ترکیب 
ثابت ایجاد شود، یعنی اینکه شما ۴0 درصد 
تیم را تغییر داده اید و این می تواند به هارمونی 

و هماهنگی تیم ضربه بزند. 

دوری مهدی طارمی از روند گلزنی برخلاف 
آنچه در تمرین های پیش فصل نراتزوری نشان 
داد، باعث شده است روزنامه گاتزتا دلو اسپورت 

در مطلبی به مهاجم تیم ملی ایران بپردازد. 
   انتقاد 

جوزپه برگومی، مدافع سابق اینتر و تیم ملی 
ایتالیا و کاپیتان آتزوری در جام جهانی 1۹۹0، 
مهم ترین چهره ای بود که از عملکرد طارمی 
گفت: همه ما از طارمی  کرد. »بپه«  انتقاد 
انتظارهای بیشتری داریم. او در پیش فصل 
در  می شود  احساس  الان  اما  بود،  ستاره 
سیستم نیست. فابریتزیو بیاسین، روزنامه نگار 
معروف، نیز که رابطه خوبی با مدیران ارشد 
اینتر دارد، گفت: اینتر در ابتدا از نظر گلزنی 
در  او  داشت.  طارمی  از  بیشتری  انتظار 
پیش فصل عملکرد خوبی داشت اما همه 
تا اینجای فصل به این نتیجه رسیدند که او 
گی هایی را که یک بازیکن اینتر باید داشته  ویژ

باشد، نشان نمی دهد. 
   آیا این انتقادها بجاست؟

طارمی تا اینجای فصل 55۴ دقیقه بازی 

کرده و یک گل زده و سه پاس گل هم داده و یک 
ضربه پنالتی را هم مقابل آرسنال گرفته است. 
به همین خاطر با در نظر گرفتن دقایق بازی، 
گفتن اینکه او کاملاً بی فایده بوده زیاده روی 
است، اما این نیز درست است که انتظار اینتر 
از طارمی بالاتر از این هاست. گازتا دلو اسپورت، 
روزنامه ورزشی سرشناس ایتالیایی، با انتشار 
مطلبی اختصاصی با عنوان »چه بلایی سر 
طارمی آمده است؟« نوشت: »طارمی در اینتر 
به مشکل خورده است. او به عنوان بازیکن 
جایگزین لائوتارو و تورام آمد اما تا اینجای 
کنون بسیار  کار...« انتقاد رسانه های ایتالیایی تا
ملایم بوده است. رسانه های ایتالیایی در این 
موارد شوخی ندارند و با عبارت هایی بسیار تند 
به بازیکن مورد انتقادشان می تازند. طارمی در 
اینتر 13 بازی )پنج بار در ترکیب اصلی شروع 
و هشت بار به عنوان بازیکن جانشین( انجام 
داد و تنها یک پنالتی را مقابل یانگ بویز به ثمر 
رسانده است. او در بازی ای اخیرش در تیم ملی 
برابر امارات، ازبکستان و قطر نیز نتوانسته است 

گلزنی کند و آخرین گلش برابر قرقیزستان بود. 

   مشکل چیست؟
گاتزتا دلو اسپورت دلایل متعددی را فهرست 
کرده است. اول اینکه طارمی هنوز به طور کامل 
در سیستم اینتر جا نیفتاده است. این موضوع 
در دیدار با ونیز منعکس شد و پس از حضور در 
زمین بازی، در تمام قسمت های زمین دوید و 
در هر سه تقابل تک به تک پیروز شد که نشان 
از وضعیت بدنی خوب او دارد. علاوه بر این، 
قرار  اصلی  ترکیب  در  وقتی  طارمی  عملکرد 
می گیرد، بهتر از زمانی است که به عنوان بازیکن 

جانشین وارد زمین می شود. 
طارمی در این فصل در هشت بازی به عنوان 
بازیکن تعویضی به زمین رفته ولی نتوانسته 
است تاثیری بگذارد ولی در پنج حضورش در 
ترکیب اصلی، روی چهار گل مشارکت داشته و 
یک پنالتی هم برابر آرسنال گرفته است. مقایسه 
بسیار واضح است. دیگر اینکه طارمی هنوز به 
پیوستن به یک تیم بزرگ عادت نکرده و همیشه 
می خواهد توپ را به هم تیمی هایش پاس بدهد. 
او به ویژه در سری آ تنها چهار شوت داشته ولی 
هفت موقعیت خوب گلزنی برای هم تیمی هایش 

ایجاد کرده است. طارمی به طور میانگین تنها 1. 
67 شوت در هر بازی دارد و در بین بازیکنان اینتر 
در رده دهم قرار دارد )ولی از نظر ایجاد موقعیت 
گلزنی در رتبه چهارم است.( بزرگ ترین باشگاهی 
که طارمی قبلا در آن بازی کرده، پورتو بوده است. 
این اولین بار در دوران حرفه ای اوست که برای 
یک باشگاه برتر در پنج لیگ برتر اروپا بازی می کند 
و بنابراین کمی هراسان است که شوتزنی  او باعث 
نارضایتی هم تیمی هایش شود که این طبیعت 

انسانی است. 
    طلسم طارمی

گی نشان داده  گاتزتا دلو اسپورت نوشت: اینزا
« به اندازه  که طارمی به عنوان یک »ترمیناتور
کافی کار نکرده و امیدوار است بتواند رویش تاثیر 
بگذارد. با این حال مربی همچنان به طارمی 
گی بسیار مطمئن است  اعتماد کامل دارد. اینزا
که مهاجم ایرانی در این فصل می تواند به یک 
نیروی مهم برای اینتر تبدیل شود. راه بازکردن 
طلسم طارمی، کمک به او برای زدن اولین گلش 
 . ، بهتر در سری آ برای اینتر است. هر چه زودتر

این مشکل را آسان  می کند. 

 ساختار تیم ملی برای صعود 
به جام جهانی 

لیست تیم ملی با نگاه امیر قلعه نویی و دستیاران وی در 
کادرفنی انتخاب شده است. طبیعتاً هر لیستی منتقدانی دارد 
ولی بر اساس تفکرات، سلایق و اهداف کادرفنی نفرات مدنظر 
تیم ملی انتخاب شدند. قطعاً با دقت نظر و رصد کردن عملکرد 
تمامی بازیکنان، لیست تیم ملی بسته شده است. بدون شک 
بازیکنانی داریم که از لحاظ تجربه در سطح بین المللی بالاتر از 
بازیکنان کره شمالی و قرقیزستان هستند. با این حال دلیلی بر 
این نداریم که چنین حریفانی را ساده بدانیم، اتفاقاً باید مراقب 
انگیزه بالای آنها باشیم که توانایی غافلگیر کردن تیم کشورمان 
را دارند. پیشرفت تیم های درجه ۲ آسیا محسوس است. روی 
کاغذ برد تیم ملی مقابل کره شمالی و قرقیزستان محتمل است 
ولی به هیچ وجه کار ساده ای نداریم. چیز قابل پیش بینی نیست 
و امیدوارم تیم ملی بتواند از سد این دو حریف بگذرد تا شرایط 
گر صعود را قطعی کنیم این فرصت  صعود بهتری را داشته باشد. ا
از سوی کادرفنی به بازیکنان جوان داده خواهد شد تا بتوانند در 
میدانی بزرگ کسب تجربه کنند. دست سرمربی تیم ملی بازتر 
کیفیت بیشتر بهره ببرد. از طرفی ۴8  می شود تا از بازیکنان جوان با
تیمی شدن جام جهانی نشان دهنده پیشرفت فوتبال در سراسر 
جهان است. این طور نیست که انتظار صعود از گروه مان داشته 
باشیم. نحوه قرعه کشی و اینکه با چه حریفانی همگروه می شویم. 
افکار عمومی انتظار صعود از تیم ملی را خواهند داشت، چون 
چهارمین صعود متوالی اش را تجربه می کند و در سه دوره قبلی 
حضور داشته، ولی باید این موضوع را در نظر داشته باشیم 
گر ساختار  میانگین سنی تیم ملی کشورمان بالاست؛ بنابراین ا
تیم ملی ایران تغییر نکند بعید می دانم که بتواند از گروهش 
صعود کند. موسیمانه ناچار شده تا در استقلال به بازیکنان 
گفته به خاطر مصدومیت  جوان بازی دهد و خودش هم 
بازیکنان خود مجبور به استفاده از جوانان شده، موسیمانه 7 
بازیکن خوب روی نیمکت نداشته که به جوان ها بازی داده، 
دست موسیمانه خالی بوده و بازیکنان باتجربه اش شرایط بازی 
نداشتند. ضمن اینکه همان جوانانی که برابر مس رفسنجان 
اثرگذار بودند برابر الهلال تنوانستند کار خاصی کنند. جوانگرایی 
به هر قیمتی نتیجه ای ندارد، تیم ملی امید از مرحله مقدماتی 
به مرحله نهایی انتخابی المپیک صعود نکرد. در بازی های 
آسیایی از سوی هنگ کنگ حذف شد. استقلال هم در حالی 
مس رفسنجان را شکست داد که 65 درصد بازی توپ دست مس 
بود. مجتبی هاشمی نسب به خاطر فشار بالا بین دو نیمه تعویض 
شد در حالی که در نیمه اول به عنوان یار تعویضی به زمین رفت. 
در نتیجه تیم ملی هم نیاز به بازیکن جوانی دارد که بتواند جزء 
آماده ترین نفرات باشد و همانند بازیکن باتجربه اثرگذار باشد که 

این موضوع از نگاه کادرفنی تیم ملی دور نمی ماند. 

سیدمهدیسیدصالحی
کارشناسفوتبال

گاتزتا دلو اسپورت: چه بلایی سر طارمی آمده است؟


